

English Version

Policy Name:	Policy for Managing Educational Activities for the Public (Internal and External)
--------------	--

▪ **Policy Information:**

Code:	PS 19 SDG04 5
Issue date:	
Revision, Date:	
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	3
Policy Approved Date:	
Decision of the Deans Council:	

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to organizing and providing public educational activities both on and off-campus to promote knowledge dissemination and broaden educational horizons, benefiting both the university and the local community. This policy aims to establish an effective framework for managing public educational events to ensure quality and effectiveness, foster collaboration and partnerships with various community entities, and support awareness and sustainable learning.

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Expand access to knowledge and education through public events targeting the community.
2.	Enhance community engagement and encourage participation in educational activities organized by the university.
3.	Support community awareness on topics related to education and sustainable development.
4.	Ensure quality in the execution and management of public educational events to achieve the desired impact.

▪ **Related procedures:**

1.	Educational Events Management Procedure - Internal
2.	Educational Events Management Procedure - External

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Number of Public Educational Events Organized - Internal
2.	Number of Participants in Public Educational Events - Internal
3.	Number of Public Educational Events Organized - External
4.	Number of Participants in Public Educational Events - External

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Develop a mechanism to measure the impact of educational events on the community and track annual progress.
----	---



2.	Strengthen partnerships with local entities to expand the reach of external educational activities.
3.	Improve training and qualification programs for event organizers to ensure high-quality events.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة إدارة الأنشطة التعليمية للجامعة الداخلية والخارجية
-------------	--

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_19_SDG04_5
تاريخ الإصدار:	
رقم المراجعة، وتاريخها:	
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	3
تاريخ اعتماد السياسة:	
قرار مجلس العمداء:	

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتقديم وتنظيم الأنشطة التعليمية العامة داخل الحرم الجامعي وخارجه، بهدف تعزيز نشر المعرفة وتوسيع آفاق التعليم بما يخدم المجتمع الجامعي والمجتمع المحلي. تهدف السياسة إلى وضع إطار فعال لإدارة الفعاليات التعليمية العامة؛ لضمان تحقيق الجودة والفاعلية في الأنشطة المقدمة، وتعزيز التعاون والشراكات مع الجهات المجتمعية المختلفة، بما يسهم في نشر الوعي وتعزيز التعلم المستدام.
--

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

١.	توسيع نطاق الوصول إلى المعرفة والتعليم من خلال الفعاليات العامة التي تستهدف المجتمع.
٢.	تعزيز التواصل المجتمعي وتشجيع المشاركة في الأنشطة التعليمية التي تنظمها الجامعة.
٣.	دعم التوعية المجتمعية حول مواضيع التعليم والتنمية المستدامة.
٤.	ضمان الجودة في تنفيذ وإدارة الفعاليات التعليمية العامة لتحقيق التأثير المطلوب.

الإجراءات المرتبطة:

١.	إجراء تنظيم الفعاليات التعليمية الداخلية
٢.	إجراء تنظيم الفعاليات التعليمية الخارجية

مؤشرات الأداء:

١.	عدد الفعاليات التعليمية العامة التي تم تنظيمها داخل الحرم الجامعي
٢.	عدد المشاركين في الفعاليات التعليمية العامة التي تم تنظيمها داخل الحرم الجامعي
٣.	عدد الفعاليات التعليمية العامة التي تم تنظيمها خارج الحرم الجامعي
٤.	عدد المشاركين في الفعاليات التعليمية العامة التي تم تنظيمها خارج الحرم الجامعي

توصيات آخر مراجعة:

١.	تطوير آلية لقياس أثر الفعاليات التعليمية على المجتمع ومتابعة التطور السنوي.
٢.	تعزيز الشراكات مع الجهات المحلية لتوسيع نطاق الأنشطة التعليمية الخارجية.



تحسين برامج التدريب والتأهيل لمنظمي الفعاليات لضمان تقديم فعاليات عالية الجودة.	٣.
---	----